

KCCC SUPER PRAYER WEEK

2/7 TUESDAY 週二

MARRIAGE 婚姻家庭 · PARENT-CHILD RELATIONSHIP 親子關係

Marriage

- Remembering God's covenant of uniting the husband and wife as one. Genesis 2:18-25; Mark 10:6-9.
- Remembering that God hates divorce. Malachi 2:16.
- Remembering our God designed roles as husbands and wives.
 - **Husbands**, love your wives just as Christ loved the church and gave Himself up for her. Ephesians 5:25-33.
 - To pursue holiness by living out the word of God.
 - To keep the marriage bed holy, pure and blameless by praying together.
 - **Wives**, submit to your husbands as to the Lord. Ephesians 5:22-24.
 - To follow the headship of your husband as he follows Christ.
 - To be the support and suitable helper to him as being united as one.

Parent-Child Relationship

- **Children**, obey your parents in the Lord, for this is right. Ephesians 6:1-3.
 - God's command to honor your father and mother.
 - God's promise of a loving, peaceful, joyful long life.
- **Fathers**, do not exasperate your children. Ephesians 6:4.
 - Some examples of exasperate: to irritate, agitate, to make bitter, to make fun of, to set unwarranted expectations, to look down on.
 - Instead, you are to take the lead and train (disciple), and instruct (teach) them in godly worldview and godly living.
- **Mothers**, also nurture your children in the Word. 2 Timothy 1:5.
 - Your sincere faith is a living model to be witnessed and lived in your children.

Unreached People Group (UPG) 未得之民:

<https://joshuaproject.net/pray/unreachedoftheday>

GENESIS 創世紀

2: 18-25;

EPHESIANS 以弗所

書 6: 1-3

婚姻家庭

- 記住上帝將夫妻團結為一體的盟約。創世紀 2: 18-25; 馬可福音 10: 6-9。
- 記住上帝厭惡離婚。瑪拉基書 2:16。
- 記住上帝設計的丈夫和妻子的角色。
 - 丈夫，要愛你們的妻子，正如基督愛教會，為教會捨己。以弗所書 5: 25-33。
 - 活出上帝的活語，追求聖潔的生活。
 - 同心一起祈禱，保持婚姻的聖潔，純潔和無可指責。
 - 妻子，當順服自己的丈夫。以弗所書 5: 22-24。
 - 因著丈夫跟隨基督，順服丈夫。
 - 因兩人成為一體，成為丈夫的支持和合適的幫助。

親子關係

- 孩子，在主裡聽從你的父母，因為這是理所當然的。以弗所書 6: 1-3。
 - 神命令要孝順父母。
 - 神應許愛、平和、喜樂和長壽。
- 父親們，不要惹兒女的氣。以弗所書 6: 4。
 - 惹兒女氣的例子：激怒、激動、取笑、設定無根據的期望、瞧不起等等。
 - 取而代之，主動訓練（門徒），指導（教導）他們敬虔的世界觀和生活。
- 母親們，依照神的話語培養你的孩子。提摩太后書 1: 5。
 - 活出真誠的信仰作為孩子的典範。